
 

 

 

 

 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 021-05/22-01/10 

URBROJ: 2198-33-02/01-22-5 

Kolan, 21. prosinca 2022. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

 S 20. (dvadesete) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 21. prosinca 

2022. godine u vijećnici Općinske zgrade s početkom u 08:06 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

o Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

o Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

o Mario Baričević 

o Šime Šupraha  

o Marin Pernjak  

o Josip Zubović  

o Ivan Čemeljić (putem ZOOM aplikacije) 

 

Ostali prisutni: 

o Šime Gligora – Načelnik 

o Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

o Anita Škoda – Zapisničar 

o Don Stipe Mustapić 

 

 

 

 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući)  

pozdravlja prisutne vijećnike i sve nazočne, te otvara 20. sjednicu u 08:06 h. Utvrđuje da je 

prisutno svih 7 vijećnika i da postoji kvorum za održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 19. sjednice Općinskog vijeća. 

Predsjedavajući daje zapisnik na verifikaciju: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽANI: 3 vijećnika (Šime Šupraha, Marin Pernjak, Josip Zubović) 

 

Zapisnik s 19. sjednice je verificiran većinom glasova. 

  



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat i daje riječ vijećnicima. 

 

Vijećnici daju riječ Don Stipi Mustapiću. Zahvaljuje Općini na dosadašnjoj suradnji s Župnim 

uredom, spominje zadnju veću donaciju koja je bila za opremanje crkve klima uređajima. 

Nadalje spominje sanaciju zvonika, plaćanje računa koji je ostao otvoren tj. neplaćen od tvrtke 

Optima oko 100.000,00 kn. Kada bi Župa to podmirila, završila bi u bankrotu te ništa ne bi 

moglo funkcionirati normalno. U potrazi je za rješenjem problema, te moli Općinu da pomogne 

u rješavanju istog. Navodi da nije pitanje politike već pomoć Župi i crkvenoj zajednici.  

Predsjedavajući daje vijećnicima na raspravu i predlaganje rješenja. 

Načelnik pozdravlja sve vijećnike i ostale nazočne osobe te navodi kako je ovo bitna sjednica 

za Općinu zbog glavnog dokumenta – proračuna. Nadalje odgovara na pitanje Don Stipe 

navodeći kako je na ovu temu održao već podosta razgovora i sastanaka kao i sjednica na kojoj 

je jedna od točaka dnevnog reda bila spomenuta problematika. Na ondašnjoj sjednici bilo je 

rečeno da se računi neće platiti dok se ne razjasni situacija oko troškova zvonika. Navodi kako 

je Općina sufinancirala postavljanje klima uređaja i sanaciju unutarnjeg dijela crkve. Nadalje 

kazuje kako zaključkom od prijašnje sjednice Općina ne može platiti otvorene obveze tj. 

podmiriti prijašnja dugovanja. Spominje uređivanje platoa, zbog kojeg se angažirao Boris 

Šanko, koji nije napravio ugovorene radove te se račun ne može podmiriti. Don Stipe navodi 

kako je od Biskupije dobio sredstva u iznosu od 150.000,00 kn koje je predao Borisu jer ovaj 

nije htio započeti radove bez prethodnog plaćanja. 

Predsjedavajući otvara raspravu, ukoliko vijećnici žele promijeniti doneseni zaključak. 

Marin Pernjak navodi kako je Načelnik dobro obrazložio temu ali isto tako navodi kako se 

plaćanje računa ne može odgoditi, te da se obveze moraju platiti. Navodi kako je i on sam bio 

predmet istrage u predmetu sanacije zvonika. Kazuje kako nije u redu prema Don Stipi da se 

Župa dovodi u ovakvu situaciju. S obzirom da u proračunu postoji stavka za sufinanciranje 

Župe trebalo bi isplatiti određeni iznos Župi kako bi mogla podmiriti svoje obveze. Postavlja 

pitanje Načelniku ako je utvrđeno da su radovi izvršeni zašto se nije isplatilo Župi, zašto se 

dozvoljava da se Velečasni sramoti tražeći novac od drugih. Financirali su se i drugi razni radovi 

pa se postavlja pitanje zašto se ne može i ovo platiti. Načelnik navodi kako je utvrđeno da su 

radovi odrađeni ali se opet nadovezuje na postojeći zaključak.  

Mario Baričević se slaže i s Načelnikom i Marinom Pernjakom ali kazuje kako mu nije jasno 

da se nisu platili izvršeni radovi za koji su izdani i računi, već su se ispod stolova plaćali drugi 

radovi. Postavlja i pitanje kako će se Borisu sada reći da izvrši plaćene ali neizvršene radove.  

Josip Zubović navodi kako bi trebalo izmijeniti postojeći zaključak ili izglasati novi zaključak. 

Načelnik navodi kako bi do 31.12.2022. godine trebalo sazvati još jednu sjednicu na kojoj se 

može uvrstiti u dnevni red ova točka, na što Marin Pernjak kazuje kako bi bilo dobro donijeti 

zaključak dok je Don Stipe ovdje prisutan. Navodi kako se zaključak može usmeno donijeti i 

napisati u zapisniku i kao takvog usvojiti. Napominje kako je vijeće već dosada imalo takvu 

praksu.  

Ivan Čemeljić navodi kako se Don Stipu dovodi u neugodnu situaciju. Slaže se s Marinom 

Pernjakom, ali isto navodi kako su Šanko i Repić kumovi i da bi se i na taj način moglo doći 

do rješavanja problema za izvođenje preostalih radova. Navodi kako je i Marin Pernjak 

sudjelovao u dogovaranju spomenutih poslova na što Marin Pernjak kazuje kako nema 

komentara. Don Stipe navodi kako je u dogovaranju radova sudjelovalo više osoba.  

Predsjedavajući navodi kako će sljedeći tjedan biti spreman novi zaključak i da će se problem 

riješiti. 

Don Stipe napušta sjednicu. 

Josip Zubović postavlja pitanje vezano za asfaltiranje cesta na početku mjesta Mandre, tko 

izvodi radove Općina ili Županijske ceste. Nadalje navodi kako je čuo da za Izmjene i dopune 

prostornog plana uređenja Općine Kolan već drugi puta Ministarstvo vraća poslanu 



dokumentaciju Općini. Načelnik navodi kako je tek sada dokumentacija poslana u Ministarstvo, 

te navodi tijek slanja dokumenata, prvo je dokumentacija poslana u Zadarsku županiju Zavod  

za prostorno planiranje od kojih je pristigao dopis s napomenama koje su se ispravile u 

dokumentaciji i tek onda poslale u Ministarstvo na davanje suglasnosti na plan. Napominje 

kako je bilo samo tehničkih pogrešaka koje su se ispravile. Kada se od Ministarstva dobije 

suglasnost, odluka će ići na vijeće. Odgovor na pitanje o uređenju cesta na području naselja 

Mandre, Načelnik navodi kako je Općina financirala uređenje nogostupa u Mandrama, 

napominje kako nema projektne dokumentacije nego Općina uređuje ono što je zatečeno na 

terenu. Mario Baričević navodi kako Županijska uprava za ceste ne može financirati radove bez 

projekta i troškovnika. Načelnik navodi kako se nogostupi trebaju urediti kako bi se izbjegnula 

nepropisna parkiranja, te da su u pripremi radovi oko uređenja nogostupa u Širokoj ulici i od 

Poslovnog centra na žmorac. Mario Baričević navodi kako je to greška općinskih službi. Marin 

Pernjak navodi kako nikakav projekt ni dokumentacija nije poslana u Županijsku upravu za 

ceste, a šteta je ne iskoristiti sredstva koja su bila ponuđena. Kaže kako iz Općine u Županiji 

sjede dva čovjeka iz Općine a nije se poduzelo ništa. Kaže kako je prijedlog planova za sljedeću 

godinu već izglasan ali da se treba pripremiti za dvije godine. 

Josip Zubović navodi kako je dobio upit od Bogumila Šugara, člana odbora za prostorno 

planiranje Općine Kolan, kako mu nije jasno da se ide u izrade raznih UPU-a i PPU-a Općine 

Kolan te da Načelnik uvijek donosi odluke o izradama, zašto predsjednik odbora nije sazvao 

niti jednu sjednicu. Marin Pernjak kazuje ako se za njegova mandata poslovalo loše zašto se 

sada ne posluje kako treba. Josip Zubović navodi kako je Bogumil Šugar bio u pravu. Načelnik 

navodi kako prije nego odluka dođe na vijeće biti će sazvan odbor za prostorno planiranje. 

zasada nije bio potreban odbor i zasad funkcionira tako. Navodi kako će uskoro biti javno 

izlaganje. Josip Zubović navodi kako bi trebalo i vijeće i odbor biti upoznati s time od početka. 

Marin Pernjak postavlja pitanje Pročelnici, s obzirom da se navodi kako nema potrebe da se 

odbor za prostorno planiranje sastane, zašto dolazi do sastavljanja novih odluka o izradi UPU-

a zone Dražice, nema infrastrukture, tko je pokrenuo izradu, tko financira, tko je pokrenuo 

izradu Jedinstveni upravni odjel Općine Kolan ili postoji zahtjev osobe – investitora. Pročelnica 

navodi kako početkom godine stupa na snagu novi zakon o prostornom uređenju, te s obzirom 

da se ne zna na koji će se način uređivati UPU-a i PPU-a, izrađivač planova je sugerirao da se 

odluke donesu sada kako bi se mogle provoditi po starom zakonu, mišljenja su trebala biti 

dostavljena uz prijedloge odluka u materijalima. Nadalje navodi kako su u pripremi još tri 

odluke te bi trebala do kraja godine biti sazvana još jedna sjednica da se izglasaju i one ali se 

čekaju mišljenja Zavoda za prostorno planiranje. Marin Pernjak navodi kako je zona Dražice 

predviđena za premještaj na područje naselja Kolan da se proširi građevinsko područje, zašto 

se ide na novo područje a nema ni komunalne infrastrukture u naselju Mandre. Kazuje kako ga 

ljudi zaustavljaju i pitaju ta pitanja te ih on sada spominje vijeću. Načelnik navodi kako je 

Pročelnica odgovorila na dio postavljenog pitanja, zona Dražice je ostala u prostornom planu, 

nitko nije ni tražio da se zona ukine, dosada nije pristigla primjedba ili bilo kakav zahtjev za 

ukidanje. Marin Pernjak navodi kako je on dobio odgovor na pitanje te se rasprava može 

prekinuti zbog vremena.  

Predsjedavajući navodi kako će na sljedećoj sjednici bile izglasane odluke o drugim zonama, 

navodi kako je on u politici 6 i pol godina i da se za vrijeme mandata Marina Pernjaka nije 

pokrenulo ništa, a sada se pokreće dosta toga. Načelnik navodi ako postoji inicijativa investitora 

treba izraditi odluke o izradama UPU-a i PPU-a. Mario Baričević navodi kako za premještanje 

zone ili njeno ukidanje treba dobiti nečiju suglasnost.  

Marin Pernjak nadalje postavlja pitanja u vezi ilegalnih deponija koju niču kao gljive poslije 

kiše, luka Mandre i lukobran koji su prijeko potrebni projekti za naselje Mandre te navodi kako 

treba shvatiti ozbiljno projekt luke Mandre. Načelnik navodi kako komunalni redari rade svoj 

posao što se tiče deponija, jer situacija nije jednostavna jer se deponiji rade na privatnim 

površinama i Općina nema ovlasti na istim. Šime Šupraha navodi kako bi se trebale postaviti 

nadzorne kamere da se vide počinitelji odlaganja otpada. Na Križinama i kod Nuge nalazi se 



sve samo ne biootpad. Nastala su četiri ilegalna deponija u 2 godine. Samo od komunalnog 

Kolan imamo dva deponija što na sreću još nitko nije prijavio. Utrošila su se sredstva na 

sanaciju jednog da bi se na drugoj strani stvorio drugi deponij. Načelnik kazuje kako se uzelo 

u rješavanje problema deponija, i na privatnim zemljištima zbog čega je pozvan inspektor iz 

Gospića. Marin Pernjak navodi kako bi komunalni redari trebali raditi svoj posao. Navodi 

također kako su trebala biti samo dva privremena deponija koja bi služila za odlaganje otpada 

samo do odvoza na smetlište. Navodi kako to treba što prije riješiti jer su Mandre turistička 

destinacija i nije u redu da se to dozvoljava.  

Marin Pernjak nadalje kazuje kako ostale točke neće ni komentirati jer je nastao karneval s 

materijalima, jedne je da vrijeme, jedne jučer, jedne danas, krivi proračuni, pogrešno napisane 

informacije, netko šuti netko govori, niti za domjenak nisu bili obaviješteni. 

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat. 

 

 

Predsjedavajući čita dnevni red. 

 

1. III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2022. godinu  

1.1. III. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Kolan u 2022. godini, 

1.2. III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području   

Općine Kolan u 2022. godini 

2. Zaključak o pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih 

Općine Kolan javnim pozivom 

3. Odluka o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi  

4. Odluka o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

5. Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Kolan 

6. Proračun Općine Kolan za 2023. godinu i projekcije za 2024./2025. godinu 

6.1. Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2023. 

godini, 

6.2. Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2023. 

godini, 

6.3. Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Kolan za 2023. godinu, 

6.4. Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Kolan za 

2023. godinu, 

6.5. Program javnih potreba u kulturi, sportu i organizacija civilnog društva Općine 

Kolan za 2023. godinu 

6.6. Odluka o izvršenju Proračuna za 2023. godinu 

7.  Odluka o socijalnoj skrbi 

8. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti načelniku za potpisivanje aneksa II. 

Ugovoru o financiranju uređenja građevinskog zemljišta za izgradnju cesta, kolno-

pješačkih površina i objekata i uređaja javne rasvjete u Kolanjskom Gajcu na dijelu k.č. 

2906/641, 2906/67, 1182, 1181/2 k.o. Kolan sve prema važećem UPU-a naselja 

Kolanjski Gajac 

9. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela sportsko-rekreacijske i 

ugostiteljsko turističke zone Lojkova punta (uvala Sveti Duh) 

10. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja proizvodno – poslovne zone 

Kolan 

11. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone Dražica – UPU 14 

12. Razno 

 



 

Josip Zubović predlaže da se točka 6. premjesti na mjesto 2. točke, a točka 2. na mjesto 6. točke. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red s izmjenom: 

ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime 

Šupraha, Marin Pernjak, Josip Zubović) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 1. III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

  

Načelnik obrazlaže III. izmjene i dopune Proračuna za 2022. godinu, navodeći kako je poslan 

materijal naknadno zbog tehničkih poteškoća programa i bolesti gospođe Vesne, voditeljice 

službe za računovodstvo, proračun i financije, koja isti sastavlja.  

Josip Zubović navodi kako su kod donošenja Proračuna prošle godine u 12. mjesecu komentirali 

kako je iznos Proračuna jako velik i da se neće ostvariti, da se projekti neće napraviti i da se 

stavke neće izvršiti. Postavlja pitanje kako će se u sljedećih deset dana koliko je od tekuće 

godine ostalo, potrošiti iznos od tri milijuna kuna. Navodi kako nije ulazio dublje u analizu s 

obzirom da je materijale dobio tek dan prije same sjednice, rekao je uočene tehničke pogreške 

na što je gospođa Vesna rekla kako program izračunava i zaokružuje brojeve, te da se točni 

iznosi mogu vidjeti kod realizaciji stavki. Također navodi kako do kraja godine će stizati još 

računa i da je taj iznos preostali ostavljen za plaćanje istih. Josip Zubović nadalje postavlja 

pitanje oko sportskog centra, gdje se i kada planira napraviti, projektna dokumentacija vode i 

odvodnje, navodi da niti jedan projektant ne može izraditi projekt unutar deset dana, zatim 

stavka širenje vodovodne mreže koja se nalazi na dvije stranice. Navodi i problem javne 

rasvjete te se nada da će se riješiti i to, zatim izgradnja grobnica, tko je dozvolio onakvu 

izgradnju i tko je to kontrolirao, jer je iznos prevelik a pogrešaka ima previše. Opet napominje 

kako je kasno dobio materijale za sjednice te nije uspio pogledati cijeli rebalans.  

Načelnik navodi kako stavka sportski centar je krivo upisana, trebalo je pisati Outdoor fitness. 

Gospođa Vesna objašnjava kako kod knjiženja ona ne može znati za što je došao račun kada na 

računu ništa ne piše.  

Načelnik nadalje obrazlaže što se tiče javne rasvjete, zna se za problem s foto senzorima i 

pokušava ga se riješiti. Za sve ostale pristigle račune postoji objašnjenje i sve su stavke unutar 

rebalansa obrazložene. Gospođa Vesna navodi kako su računi za javnu rasvjetu godinama 

divljali s iznosima, te kazuje kako će donijeti računovodstvene kartice iz kojih je to vidljivo.  

Načelnik vezano za upit o izradi grobnica navodi kako je na izradi istih Općina dodatno 

angažirala osobu za nadzor radova, koji je utvrdio nedostatke te se račun nije platio dok se nije 

napravilo kako je trebalo. Marin Pernjak navodi kako rake plivaju, a računi su plaćeni. Načelnik 

navodi kako je rađeno po projektu, kojeg nije on naručivao nego je ostala od prije 

dokumentacija, te navodi kako opet treba poslati osobu za nadzor da izvrši sve potrebno i onda 

treba zvati izvođače radova kako bi sanirali pogreške.  

Nadalje, Načelnik obrazlaže što se tiče vode i odvodnje, s Komunalnim društvom Pag je 

potpisan Ugovor, Općina je dužna osigurati sredstva kako bi društvo raspisalo javni natječaj za 

hidrostatsku analizu kroz javnu nabavu. Rješavanje problema pritiska vode u naselju Mandre. 

Navodi kako u proračunu moraju biti osigurana sredstva za projekte kako bi se Općina mogla 

javljati na javne natječaje, te navodi na koje se projekte Općina javila i na koje nije jer natječaja 

nije ni bilo. Josip Zubović navodi kako su se iznosi nepotrebno veliki ostavljali a znalo se da 

od projekata neće biti ništa realizirano, na što se Načelnik nadovezao kako ni njemu nije drago 

kako su se okolnosti posložile.  



Josip Zubović nadalje navodi kako zna da da je bio natječaj za vodoopskrbu te da se Komunalno 

društvo Pag javilo na natječaj ali nije bio prijavljen niti jedan projekt Općine Kolan što znači 

da Općina nije ni predala projekt, navodi kako se radilo o 85% nepovratnih sredstava od države. 

Navodi kako ne razumije kako Općina Kolan i Komunalno društvo Pag imaju loše međusobne 

odnose. Sramota je zbog svega a posebice vodoopskrbe u naselju Mandre. Načelnik navodi 

kako je žalosno ali da stoji sve što je vijećnik Josip rekao, te navodi kako bi trebala biti održana 

sjednica samo na spomenutu temu, jer se zakon promijenio i potrebnu naknadu za razvoj treba 

donijeti Skupština društva a ne jedinica lokalne samouprave, u ovom slučaju poglavarstvo u 

Gradu Pagu. Direktor Komunalnog društva Pag je bio pozivan na sastanke i sa odvjetničkim 

društvima i u Ministarstvu, kako bi se problem riješio međutim do toga nije došlo, problem se 

još nije riješio, kao što se ni vlasnički udio u društvu još nije prebacio na Općinu Kolan. 

Načelnik navodi kako postoje svi zapisnici sa sastanaka te da se mogu pogledati na zahtjev 

vijećnika slobodno, kazuje kako on i direktor Komunalnog društva Kolan, Nenad Peranić 

zajedno prisustvuju sastancima, te se na zadnjem tražila suglasnost od Komunalnog društva 

Pag, da Općina Kolan sama financira radove na vodoopskrbi u Općini. Navodi kako se treba 

napraviti plan, projektna dokumentacija je spremna i Općina želi uložiti u projekt ali očito ne 

može, nije se potpisao ni ugovor, te će se na kraju morati ići sudskim putem kako bi Općina 

dobila pravno vlasnički udio koji je pripada jer Općina nema osobu u skupštini društva i 

nadzornom odboru. Kazuje kako su utrošene ogromne količine vremena na jalovu raspravu. 

Predsjedavajući navodi kako direktor Komunalnog društva Pag pokazuje nepoštovanje prema 

Općini Kolan i njenim stanovnicima ovakvim ponašanjem. Mario Baričević kazuje kako ne 

treba toliko elaborirati nego krenuti raditi. Marin Pernjak kazuje kako zna da je Načelnikov 

posao težak ali da ovo pitanje nije posao vijeća već njega kao Načelnika, kako se treba izboriti 

za Općinu Kolan. Nadalje kazuje kako je i on sam glasao za ovaj Proračun za 2022. godinu ali 

da sada vidi da je pogriješio jer nije izvršeno niti 50% Proračuna. Postavlja pitanje gdje su novci 

otišli kada nije napravljena niti jedna ozbiljna investicija, na stotine stavaka u Proračunu a ne 

vidi se na van ništa. Kazuje kako dalje ne želi ni komentirati jer ga nije ni uspio pogledati s 

obzirom da ga je dobio niti 24 sata prije same sjednice. Navodi kako se nadao da će biti bolje 

kada dođe druga vlast i da će htjeti da je i on radio bolje, ali nije ništa bolje. Nadalje komentira 

rebalans, ČIOK-u isplaćeno oko tri milijuna kuna, hortikultura postavlja pitanje gdje je, zašto 

se udrugama isplatilo 230.000,00 kuna, DVD-u Kolan isplaćeno 250.000,00 kuna, dječja 

igrališta za gradnju i održavanje 406.000,00 kuna. Predsjedavajući navodi kako je sada 

isplaćeno DVD-u manje nego za vrijeme njegovog mandata  kada je iznos bio 450.000,00 kuna. 

Marin Pernjak navodi kako je sada samo jedan zaposleni i DVD posjeduje raspadnuti vozni 

park a dok je bio njegov mandat bilo je 4 zaposlena i funkcionalan vozni park, postavlja pitanje 

i vode koja se odvozila, navodi kako računi očito nisu pisani, na što Mario Baričević kazuje da 

su računi pisani da ih je on osobno dobio tri. Marin Pernjak opet navodi gdje je iznos od 14 

milijuna kuna kada nema konkretne investicije. Navodi kako je projekt za luku Mandre započet 

u prošlom mandatu i da su ga oni nastavili a sada vidi da je izvršenje nula i da uopće nema 

stavke u sljedećem Proračunu, kazuje kako je lučka infrastruktura jednako važna kao i 

komunalna infrastruktura. Nadalje kazuje kako se trošilo u vrijeme Zubovića i Pernjaka ali je 

bilo i manifestacija, sada kazuje kako se troši a nema manifestacija a potrošeno je 14 milijuna 

kuna, kazuje i kako su se prije u DVD-u kupovali kamioni bez kredita, a sada niti ne mogu 

održavati vozni park. Postavlja pitanje vezano za zemljište za autobusnu stanicu, nitko ne zna 

gdje se nalazi i o čemu se radi. Navodi kako ne može podržati ovaj rebalans jer je tehnički 

neispravan. Načelnik opet navodi kako ni on nije zadovoljan ali je mišljenja da je Proračun jako 

dobar i da se ne može složiti s rečenicom da nije tako. Svi radovi su potkrijepljeni računima i 

nadzorima, asfaltiranje cesta, kupnja zemljišta, ČIOK građevinski radovi, Kolanjski Gajac 

dječje igralište i njegovo uređenje. Navodi kako je u potpunosti miran, sve je javno objavljeno 

na internetu i računi i popisi donacija.  

Gospođa Vesna donosi kartice tvrtki koje su obavljale usluge održavanja javne rasvjete. 



Načelnik se nadovezuje da će se za grobnice opet poslati nadzor da izvide situaciju i da će se 

ukoliko nije napraviti kako treba biti.  

Mario Baričević navodi problem s financiranjem ČIOK, previše se sredstava prenosi njima, 

nadalje luka Mandre navodi da je stvar Lučke uprave, neiskorištena sredstva, ostalo u nasljeđu. 

Kazuje kako je Općina sama sebi postala svrha, prevelik aparat. 

Šime Šupraha kazuje kako je tržnica u Mandrama dosta skupo na kraju koštala, na što Mario 

Baričević kazuje kako je to iznos s ogradom i uređenjem okoline. Šime Šupraha navodi kako 

nije uspio proći kroz cijeli rebalans zbog prekasno dostavljenog materijala. Mario Baričević 

navodi ako su stavke bile u Proračunu zašto se predviđena sredstva nisu iskoristila. 

Josip Zubović navodi kako se za sanaciju Poslovnog centra neće nitko ni javiti dok se ne 

revidira troškovnik, projektanti pišu cijene koje su daleko manje nego što izvođači mogu i žele 

prihvatiti s obzirom na inflaciju koja sada pogađa svih. Načelnik navodi kako su natječaji išli 

putem troškovnika i da će se sada pokušati sanirati barem krov da se riješi problem 

prokišnjavanja. 

 

Predsjedavajući zatvara raspravu i daje na glasovanje prvu točku dnevnog reda - III. Izmjene i 

dopune Proračuna Općine Kolan za 2022. godinu zajedno s III. izmjenama i dopunama 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2022. godini i III. 

izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kolan u 2022. godini: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 3 vijećnika (Šime Šupraha, Marin Pernjak, Josip Zubović) 

 

Prva točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 2. Proračun Općine Kolan za 2023. godinu i projekcije za 2024./2025. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda. 

 

Pročelnica dostavlja materijal vijećnicima koji je nedostajao za točke 9., 10. i 11. 

 

Marin Pernjak navodi kako ne želi sudjelovati u izglasavanju Proračuna za sljedeću godinu, 

ispričava se i pozdravlja sve vijećnike.  

Marin Pernjak napušta sjednicu u 10:30 sati. 

Josip Zubović kazuje kako se slaže s Marinom Pernjakom u vezi Proračuna i postavlja pitanje 

vezano za točke 3. i 4. u vezi ulica, te točke 9., 10. i 11. u vezi donošenja odluka o izradi 

urbanističkog plana uređenja zone Lojkove punta, Dražice i poslovne zone Kolan. Načelnik 

navodi kako je djelatnik Jedinstvenog upravnog odjela koji vodi ove predmete vezano uz ceste, 

trebao doći na sjednicu i obrazložiti te točke kada vijeće dođe do njih. Pročelnica navodi kako 

se zbog nečije pogreške sada mora ići težim putem u donošenju odluka o cestama jer se Zakon 

o cestama promijenio, sada su dobili preporuku od Zemljišno knjižne komisije da se napravi na 

ovaj način.  

Josip Zubović i Šime Šupraha napuštaju sjednicu vijeća u 10:36 sati. 

Predsjedavajući daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku Proračun zajedno s programima, 

između obrazlaganja navodi kako ima stavki koji se protežu kroz Proračune mandatnog 

razdoblja na naredne godine. Mario Baričević prolazeći kroz Proračun navodi izgradnju zidova, 

te širenje javne rasvjete zašto se točno ne navedu lokacija i radovi kako bi vijećnici točno znali 

informaciju o čemu se radi, zatim širenje vodovodne mreže. Postavlja pitanje vezano za Ulicu 

Brune Bušića, navodi kako je došlo do nezakonite odluke o imenovanju ulica i sada se ide 

ulagati u spomenutu ulicu a niti još nije u vlasništvu Općine, također ista stvar i za Rapsku ulicu 

u koju je Općina već uložila a nije u vlasništvu Općine. Predsjedavajući navodi kako se uopće 



ne bi smjelo ulagati u infrastrukturu ako nije zemljište u vlasništvu Općine. Načelnik navodi 

kako se na nekim mjestima javna rasvjeta postavljala i na privatnim zemljištima jer nije bilo 

druge opcije, a uređenje ulica ide tek kada je zemljište u vlasništvu Općine. Kada se bude radila 

odvodnja, to će biti jedan od uvjeta. Mario Baričević navodi kako nigdje ne vidi napisanu ulicu 

Put sv. Vida, na što dobiva odgovor od Načelnika kako nema građevinske dozvole, dok Mario 

kazuje kako je nema ni u planu što bi značilo da se pogoduje privatnicima, a Načelnik navodi 

kako se ne ide s tom namjerom.  

Mario Baričević nadalje komentira Civilnu zaštitu Općine Kolan i skupe zajedničke objede, 

kazuje kako je neprimjereno da se toliko troši na takvo nešto. Jelena Škoda Baričević navodi 

kako nije u redu da su se bile skupe boce pića te proziva Predsjedavajućeg s obzirom da se to 

odvijalo u njegovom restoranu. Načelnik navodi kako on zbog bolesti nije bio prisutan 

spomenutom ručku. Predsjedavajući navodi kako se slaže s rečenim i da nije bilo u redu ali 

određene osobe su inzistirale i on je bio primoran posluživati, iako navodi da se pojedincima 

ne smije ugađati. Načelnik navodi kako nitko od ovdje prisutnih nije objedovao na račun Općine 

i nastojati će se da se više ovako što ne ponovi, na što se Predsjedavajući nadovezuje da se 

sigurno neće ponoviti. 

 

Kako nema daljnjeg razgovora, predsjedavajući zatvara raspravu i daje na glasovanje drugu 

točku dnevnog reda - Proračun Općine Kolan za 2023. godinu i projekcije za 2024./2025. 

godinu zajedno s Programom građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini, Programom održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini,  Programom javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Kolan za 2023. godinu, 

Programom javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Kolan za 2023. 

godinu, Programom javnih potreba u kulturi, sportu i organizacija civilnog društva Općine 

Kolan za 2023. godinu, Odlukom o izvršenju Proračuna za 2023. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 3. Odluka o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra  

u općoj uporabi 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

 

Kako nema rasprave između vijećnika, predsjedavajući daje na glasovanje treću točku dnevnog 

reda – Odluku o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 4. Odluka o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže 

prijedlog odluke. 

 

Kako nema rasprave između vijećnika, predsjedavajući daje na glasovanje četvrtu točku 

dnevnog reda – Odluku o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 



Ad. 5. Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu  

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji je ukratko 

obrazlaže.  

Mario Baričević postavlja pitanje hoće li doći do novog zapošljavanja i hoće li doći do 

povećanja plaća djelatnicima Jedinstvenog upravnog odjela, na što dobiva odgovor od 

Načelnika kako neće doći ni do novog zapošljavanja ni do povećanja plaća već će se samo 

poslovi pravilno rasporediti, izmjenom pravilnika, a kada dođe do mijenjanja plaća, koeficijenti 

će se promijeniti i odluka će doći na vijeće na izglasavanje. Mario Baričević postavlja pitanje 

Pročelnici, hoće li se službenici ocjenjivati, na što dobiva odgovor da će se po zakonu 

ocjenjivati. Načelnik nadalje kazuje kako su neki djelatnici iskorišteni malo, neki pola a neki 

previše. Zakonski je složena situacija i najbolje bi bilo da se preraspodjele poslovi. Na 

poslovima oko Proračuna i rebalansa radi samo jedna osoba, na što Mario Baričević navodi 

kako do te osobe sjedi školovanija osoba koja bi isto mogla raditi taj posao, na što Načelnik 

odgovara da druga osoba radi drugi svoj posao. Mario Baričević kazuje kako bi volio ako je 

moguće dobiti rješenja o ocjenjivanju službenika prije donošenja odluke o koeficijentima. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje petu točku dnevnog reda - Odluku o Izmjeni i dopuni 

Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 6. Zaključak o pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova  

Savjeta mladih Općine Kolan javnim pozivom 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže točku, 

navodeći kako je ovo zakonska obveza te se mora ispoštovati.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje šestu točku dnevnog reda - Zaključak o pokretanju postupka 

za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Općine Kolan javnim pozivom: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 7. Odluka o socijalnoj skrbi 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže 

točku, navodeći kako je Socijalno vijeće Općine Kolan podržalo odluku, a s novom odlukom 

se želi olakšati Socijalnom vijeću donošenje odluka, tj. kada se Socijalno vijeće ne može 

odlučiti da odluku može donijeti i Jedinstveni upravni odjel Općine Kolan.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje sedmu točku dnevnog reda - Odluku o socijalnoj skrbi: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Sedma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 



Ad. 8. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti načelniku za potpisivanje  

aneksa II. Ugovoru o financiranju uređenja građevinskog zemljišta za izgradnju cesta, 

kolno-pješačkih površina i objekata i uređaja javne rasvjete  

u Kolanjskom Gajcu na dijelu k.č. 2906/641, 2906/67, 1182, 1181/2 k.o. Kolan  

sve prema važećem UPU-a naselja Kolanjski Gajac 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji ukratko 

obrazlaže točku. Navodi kako je cijela dokumentacija predana odvjetničkom uredu kako bi dali 

svoje mišljenje prije donošenja zaključka.  

Mario Baričević kazuje kako ne bi raspravljao o ovoj temi s obzirom da nije bilo objavljivano 

u Službenim glasnicima Općine Kolan kada je trebalo biti niti je u dostavljenim materijalima u 

zapisnicima napisano. Načelnik navodi kako se čeka odvjetničko mišljenje za daljnje 

postupanje, te povlači zaključak. 

 

 

Ad. 9. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela sportsko-rekreacijske i 

ugostiteljsko turističke zone Lojkova punta (uvala Sveti Duh) 

 

Predsjedavajući prelazi na devetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji ukratko 

obrazlaže odluku. Jelena Škoda Baričević postavlja pitanje zašto se dosada nisu pripremile i 

ostale zone na što dobiva odgovor od Načelnika kako nisu još dobivena mišljenja Zavoda za 

prostorno planiranje za ostale zone ali da se nada da će do kraja godine pristići i da će se održati 

još jedna sjednica za izglasavanje odluka o izradi preostalih zona. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje devetu točku dnevnog reda - Odluku o izradi Urbanističkog 

plana uređenja dijela sportsko-rekreacijske i ugostiteljsko turističke zone Lojkova punta (uvala 

Sveti Duh): 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Deveta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 10. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja proizvodno – poslovne 

zone Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na desetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji kazuje kako je 

ranije u raspravi već obrazložio odluku, te ako nema nitko ništa za dodati da odluka može ići 

na glasovanje. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje desetu točku dnevnog reda - Odluku o izradi Urbanističkog 

plana uređenja proizvodno – poslovne zone Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Deseta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 11. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja zone Dražica – UPU 14 

 

Predsjedavajući prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji kazuje 

kako je ranije u raspravi već obrazložio odluku, te ako nema nitko ništa za dodati da odluka 

može ići na glasovanje. 

 



Predsjedavajući daje na glasovanje jedanaestu točku dnevnog reda - Odluku o izradi 

Urbanističkog plana uređenja zone Dražica – UPU 14: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Jedanaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 12. Razno 

 

Predsjedavajući prelazi na dvanaestu točku dnevnog reda – razno i daje riječ Načelniku i 

vijećnicima. S obzirom da nema više tema za raspravu, Predsjedavajući se zahvaljuje i moli 

Načelnika i djelatnike Jedinstvenog upravnog odjela da ubuduće materijali dolaze propisno i na 

vrijeme a ne kao dosada. 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 11:27 h. 

 

  

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Škoda                  Predsjednik Ante Zubović 


